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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din 

data de 20 decembrie 2024, ora 14,00, on-line pe platforma ZOOM 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 20 

decembrie 2024, ora 14,00, on-line pe platforma ZOOM, s-a făcut în conformitate cu 

prevederile art. 178 alin. (1) precum și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat  cu art. 

179 din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului 

Judeţean Covasna nr. 535/13 decembrie 2024, modificată prin Dispoziția Președintelui 

nr. 537/18 decembrie 2024, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 22077/13 

decembrie 2024, respectiv au informați despre modificarea orei ședinței prin adresa nr. 

22308/17 decembrie 2024. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi sunt prezenți 26 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie. 

Lipsesc consilierii Ambrus József, Bularca Radu-Lucian, Gáj Nándor și Kondor 

Ágota.  

Este prezent Președintele Consiliului Județean Covasna, deci sunt prezenți 27 de 

persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27 de persoane cu drept de vot, 

drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Török Sándor – director, Societatea Drumuri și Poduri Covasna S.A.; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 
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Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data 

de 09 decembrie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului 

Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în 

vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 27 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 09 decembrie 2024. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Județului Covasna prin 

Consiliul Județean Covasna în parteneriat cu Inspectoratul Școlar Județean 

Covasna cu proiectul „Sunt copil, vreau să devin un adult valoros! - 

Eficientizarea serviciilor de educație timpurie în județul Covasna” în cadrul 

Programului Educație și Ocupare (PEO) 2021-2027, PRIORITATEA 5 – 

Îmbunătățirea participării copiilor la educația antepreșcolară și preșcolară, 

Obiectiv specific: ESO4.6 Promovarea accesului egal la educație și formare de 

calitate și favorabile incluziunii, precum și a absolvirii acestora, în special pentru 

grupurile defavorizate, începând de la educația și îngrijirea timpurie, 

continuând cu educația și formarea generală și profesională până la 

învățământul terțiar, precum și educația și învățarea în rândul adulților, inclusiv 

prin facilitarea mobilității în scopul învățării pentru toți și a accesibilității pentru 

persoanele cu dizabilități (FSE+) Tip de acțiune: 5.f.2 - Diversificarea și 

flexibilizarea serviciilor de suport socio-educațional; 

2. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul public al județului Covasna a 

unor bunuri mobile, microbuze electrice cu 8+1 locuri, achiziționate în cadrul 

proiectului ”Achiziționare de microbuze electrice pentru elevi în Județul 

Covasna” finanțate prin Programul Național de Redresare și Reziliență; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei cadastrale privind 

actualizarea datelor imobilului înscris în CF nr. 25314 Bățani, nr. cad. 25314; 

4. Proiect de hotărâre privind propunerea de membri în Consiliul de administrație al 

societății Drumuri și Poduri Covasna S.A. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui ajutor de minimis individual 

sub forma majorării capitalului social al societății Drumuri și Poduri Covasna 

S.A.; 

6. Proiect de hotărâre u privire la rectificarea bugetului propriu al Judeţului Covasna 

şi al instituţiilor publice de interes judeţean pe anul 2024; 

http://www.cjcv.ro/
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7. Proiect de hotărâre privind validarea desemnării nominale a membrilor 

Autorității Teritoriale de Ordine Publică Covasna; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a 

Regulamentului de organizare și funcționare al Școlii Populare de Arte şi Meserii 

Sfântu Gheorghe - Művészeti Népiskola Sepsiszentgyörgy; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării rețelei școlare de 

învățământ special din județul Covasna pentru anul școlar 2025-2026; 

10. Diverse 

- Informarea scrisă a domnului vicepreședinte Henning Laszlo-Ianos cu 

privire la efectuarea a 3 zile de concediu de odihnă în perioada 8-10 ianuarie 

2025. 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, proiectele de hotărâri au fost 

avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

Totodată vă rog dacă votați contra sau vă abțineți să semnalați și prin voce tare 

nu numai prin ridicarea mâinii.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Sztakics István-Attila: Referitor la proiectul de hotărâre de la punctul 5, în ceea 

ce privește Proiectul de hotărâre privind aprobarea acordării unui ajutor de minimis 

individual sub forma majorării capitalului social al societății Drumuri și Poduri 

Covasna S.A, având în vedere faptul că această hotărâre poate fi adoptată doar cu 

avizul favorabil al Consiliului Concurenței, respectiv până în momentul de față acest 

aviz încă nu ne-a fost comunicat dar avem cunoștință despre faptul că, Consiliul 

Concurenței a emis acest aviz.  

Pentru aceste motive, eu consider acest material de la punctul 5 nu poate fi pus 

pe ordinea de zi a ședinței de astăzi și nu poate fi supus votului. 

Tamás Sándor: Cu regrete de rigoare, trebuie să fim de acord cu domnul Secretar 

general al județului. 

Având în vedere cele spuse de domnul secretar general al județului, propun să 

scoatem de pe proiectul ordinii de zi proiectul de hotărâre de la punctul 5, iar restul 

proiectelor de hotărâri să fie renumerotate în mod corespunzător.  

Dacă aveți alte intervenții la proiectul ordinii de zi? 

 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi cu modificarea 

propusă de subsemnatul. 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi cu modificarea 

propusă de domnul Președinte.  

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 
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1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele  4, 7, 8 și 9 este 

necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2, 3, 5 și 6 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea participării Județului Covasna prin Consiliul Județean Covasna în 

parteneriat cu Inspectoratul Școlar Județean Covasna cu proiectul „Sunt copil, vreau să 

devin un adult valoros! - Eficientizarea serviciilor de educație timpurie în județul 

Covasna” în cadrul Programului Educație și Ocupare (PEO) 2021-2027, PRIORITATEA 

5 – Îmbunătățirea participării copiilor la educația antepreșcolară și preșcolară, Obiectiv 

specific: ESO4.6 Promovarea accesului egal la educație și formare de calitate și 

favorabile incluziunii, precum și a absolvirii acestora, în special pentru grupurile 

defavorizate, începând de la educația și îngrijirea timpurie, continuând cu educația și 

formarea generală și profesională până la învățământul terțiar, precum și educația și 

învățarea în rândul adulților, inclusiv prin facilitarea mobilității în scopul învățării 

pentru toți și a accesibilității pentru persoanele cu dizabilități (FSE+) Tip de acțiune: 

5.f.2 - Diversificarea și flexibilizarea serviciilor de suport socio-educațional; 

 

Având în vedere că avem în rândurile noastre și Inspectorul general școlar, 

domnul Kiss Imre, îl rog pe dânsul să ne expună în câteva cuvinte conținutul acestui 

program. 

Kiss Imre: Mulțumesc domnule Președinte! 

Este vorba despre aprobarea participării Județului Covasna prin Consiliul 

Județean Covasna în parteneriat cu Inspectoratul Județean Covasna într-un proiect 

european cu titlul „Sunt copil, vreau să devin un adult valoros! - Eficientizarea 

serviciilor de educație timpurie în județul Covasna”. 

Grupul țintă conform ghidului este format din 35 de unități de învățământ cu 

nivel ante-preșcolar și preșcolar. Din aceste unități de învățământ 454 de copii vor 

beneficia de servicii integrate de educație, îngrijire și de supraveghere.  

Minimum 70% din grupul țintă trebuie să provină din grupuri dezavantajate, iar 

tot din grupul țintă fac parte și 278 de părinți care vor primi consiliere din partea 

specialiștilor.  

În cadrul proiectului vor fi asigurate doar câteva activități și anume: diferite 

dotări și amenajări în spații interioare și exterioare. Pot fi achiziționate și pachete 

sanitare și așa cum v-am spus, copii vor beneficia de activități integrate.  

Este important de știut că să participăm la acest proiect este obligatoriu să existe 

un parteneriat între Inspectoratul Județean Covasna și Consiliul Județean Covasna. 
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Vă mulțumesc! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

includerea în domeniul public al județului Covasna a unor bunuri mobile, microbuze 

electrice cu 8+1 locuri, achiziționate în cadrul proiectului ”Achiziționare de microbuze 

electrice pentru elevi în Județul Covasna” finanțate prin Programul Național de 

Redresare și Reziliență; 

 

Îl rog pe domnul consilier Jakab István-Barna care a fost promotorul acestui 

proiect, să ne prezinte succint acest punct de pe ordinea de zi. 

Jakab István-Barna: Mulțumesc domnule președinte! 

În cadrul Programului Național de Redresare și Reziliență am primit finanțare 

pentru 36 de microbuze electrice, iar acum câteva luni din cele 36 de microbuze am 

reușit să achiziționăm 19 microbuze de 16+1 locuri, iar acum, din fericire am reușit să 

achiziționăm încă 8 microbuze de 8+1 locuri și acum pregătim terenul pentru a preda 

aceste microbuze UAT-urilor Bățani Mari, Chichiș, Ghidfalău, Județul Covasna pentru 

Școala Specială din Sfântu Gheorghe, Micfalău, Moacșa, Sfântu Gheorghe și Zăbala. 

Pentru predarea efectivă a acestor microbuze o să trebuiască să avem și câte o 

altă hotărâre, separat pentru fiecare. Cu acest pas pregătim terenul, așa cum am zis. 

Mulțumesc! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Documentaţiei cadastrale privind actualizarea datelor imobilului înscris în 

CF nr. 25314 Bățani, nr. cad. 25314; 

 

Sub această cifră se ascunde drumul județean DJ 122 pe o suprafață de 57 de mii 

de mp, tronsonul Ozunca Băi - Baraolt. 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

propunerea de membri în Consiliul de administrație al societății Drumuri și Poduri 

Covasna S.A.; 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Váncza Tibor-István: La acest punct nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Váncza Tibor-István, conform art. 228 alin. 

(1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privire la 

rectificarea bugetului propriu al Judeţului Covasna şi al instituţiilor publice de interes 

judeţean pe anul 2024; 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Váncza Tibor-István: La acest punct nu particip la deliberare și la vot. 
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Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Tusa Adorján: Nici eu nu o să particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții? 

Nu sunt. 

Doresc să evidențiez că am primit acum din partea Guvernului 540 de mi de lei 

reprezentând 2% din impozitul pe venit pentru finanțarea instituțiilor publice de 

spectacole din subordinea autorităților locale. 

Anul acesta a doua oară când Teatrul Coregrafic și Dans Folcloric ”Trei Scaune – 

Háromszék” primește sume din impozitul pe venit, și așa, suma primită în acest an se 

ridică la 1.268 de mii de lei.  

 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Váncza Tibor-István, conform art. 228 alin. 

(1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

validarea desemnării nominale a membrilor Autorității Teritoriale de Ordine Publică 

Covasna; 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare al Școlii Populare de Arte şi Meserii Sfântu Gheorghe - Művészeti 

Népiskola Sepsiszentgyörgy; 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 
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Gáj Nándor: Domnule președinte! 

La acest punct nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Gáj Nándor, conform art. 228 alin. (1) și (2) 

din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organizării rețelei școlare de învățământ special din județul Covasna pentru 

anul școlar 2025-2026; 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Henning Laszlo-Ianos: Doresc să informez plenul Consiliului Județean Covasna 

că voi efectua 3 zile de concediu de odihnă în perioada 8-10 ianuarie 2025. 

Consiliul a luat act în unanimitate de informarea domnului vicepreședinte.  

 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Eu văd deocamdată luna decembrie  când voi efectua 2 zile de concediu de 

odihnă în perioada 30-31 decembrie 2024. Consiliul a luat act în unanimitate de 

informarea domnului Președinte.  

Alte intervenții dacă sunt? 

Bocan Ioan-Marcel: Referitor la majorarea capitalului social la Societatea 

Drumuri și Poduri Covasna S.A. m-am edificat și informat asupra nelămuririlor 
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discutate în cadrul comisiei și vă informez că sunt „pentru” proiectul de hotărâre în 

forma inițiată.  

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Cum primim și acordul Consiliului Concurenței, este un demers legal pe care l-

am cerut, o să revenim la punctul respectiv.  

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă doresc Sărbători fericite! Crăciun fericit și speranța unui An mai bun cm a fost 

până cum! 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

  


